
PRESEKALA IN POVEZALA
NAS BO AVTOCESTA

V poletnih mesecih so nas prijetno presenetile
časopisne vesti, da je ministrstvo za promet in
zveze na podlagi usmeritev državnega zbora dalo
zeleno luč za gradnjo vzhodne avtoceste in se-
verne Ijubljanske obvoznice. Obe prometnici bo-
sta skoraj v celoti tekli po ozemlju naše občine in
ju imamo v grobem že dolgo načrtovani v naših
prostorskih načrtih. Kljub temu nas je presenetila
nenadna odločitev, da je treba v najkrajšem času
pripraviti vse potrebno, da bo začetek gradnje
mogoč že v drugi polovid prihodnjega leta.

Seveda se obeh cest veselimo, ker bomo priklju-
čeni na Ijubljansko obvoznico in ker bo nanjo in na
avtocesto priključena naša industrija, zlasti naša
industrijska cona in blagovno trgovski center
v Novih Jaršah. Po drugi strani pa nam bosta obe
prometnici odvzeli kar velik kos obdelovalne zem-

Ije in našo občino prerezali (zlasti avtocesta) po-
čez, v smeri sever-jug. Prav to pa bo za ta del naše
občine, kjer zdaj tečejo prometnice, južna želez-
nica in tudi reki Sava in Ljubljanica v smeri zahod-
vzhod dokaj nenaravno in tehnično zahtevno.
Hkrati bo to za občino še en vir onesnaževanja
več.

Ob tem velikem projektu se poraja še vrsta
drugih vprašanj, predvsem, ali bo mogoče v tako
kratkem času pripraviti zemljišča, ali bo moč izpe-
Ijati javno obravnavo, poskrbeti za nadomestne
gradnje in vse drugo? Kateri odsek ceste bo naj-
zahtevnejši, kako bo nova cesta sekala Zaloško in
kako Litijsko ter druge ceste?

Odgovore in podrobnejšo razlago projekta je iz
občinskega sekretariata za urbanizem in varstvo
okolja posredoval Jože Leskovšek.
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